
ZÁPIS 
Schůze hlavního výboru SRPŠ ze dne 8.4.2024 

 
- přítomno 12 členů výboru 
- zástupce vedení školy pan Jiří Nechvíle  
- přítomni 2 zástupci školního parlamentu a Mgr. Veronika Kotyzová 

 

1) Sdělení školního parlamentu 
• paní učitelka Kotyzová představila projekt 3.C. – stavba chodníku k Penny (projekt se koná 

v rámci platformy www.extratrida.cz a díky splnění požadavků studenti získají dotaci 15 
tisíc Kč na svůj projekt) 

• SRPŠ doporučilo sjednat s městem stavební dozor, zvážit údržbu postaveného chodníku, 
oslovit technické služby města s žádostí o pomoc při stavbě (materiál, strojová technika). 
SRPŠ doporučilo vypsání sbírky a její zprostředkování obyvatelům Mušky a okolí, kteří 
budou moci chodník využívat a mohou mít zájem na jeho výstavbě. Dále SRPŠ přislíbilo 
finanční spoluúčast na projektu 3.C. – stavba chodníku k Penny. O výši příspěvku bude 
informovat v nejbližších dnech. 

• Studenti mají návrh na koupi a instalaci hodin do tříd. Ve této chvíli jsou hodiny pouze ve 
třech třídách a někdy vzniká nutnost je přenášet. Zástupkyně školního parlamentu 
představila vybrané hodiny a finanční rozpočet. SRPŠ návrh schválilo. 

 
2) Sdělení vedení školy: 
• 4.C navštívila divadlo v Hradci Králové 
• proběhla matematická soutěž Klokan a probíhají olympiády 
• probíhají maturitní zkoušky 
• v dubnu budou probíhat přijímací zkoušky - podáno 220 přihlášek o studium na gymnáziu 

(120 přihlášek na osmileté gymnázium, 100 přihlášek na čtyřleté) 
• v pondělí bude probíhat konzultační odpoledne  (16.30 – 18:30) a volby zástupce do školské 

rady (volit možno do 17:15 u zástupce vedení školy) 
• 23.4. – focení tříd 

 
Další schůzka výboru SRPŠ: 6.5.2024 od 17 hodin ve sborovně gymnázia 

Zapsala: Vlaďka Šmejdová 


